

2024-2025年度藝術體操港隊甄選日

2024-2025 RG Squad Selection

日期：2024年7月7日(星期日)

時間：1200-1500

地點：香港

Date : 7 July 2024 (Sunday)

Time : 1200-1500

Venue : Hong Kong Sports Institute - Sports Complex
(Wushu Hall)

中文姓名 Chi Name	英文姓名 Eng Name
陳見嵐	CHAN Kin Lam Cataleya
陳妍希	CHAN Yin Hei
鄭滢月	CHEUNG Chi Yuet
張千悠	CHEUNG Chin Yau
張苑晴	CHEUNG Yuen Ching
朱曉臻	CHU Hiu Chun Alicia
范茵瑋	FAN Yan Ting
馮嘉佩	FUNG Katherine
何正善	HO Ching Sin Olivia
李芷愨	LEE Tsz Yan Aimee
劉子妃	LIU Fanny
羅聚賢	LO Chui Yin
麥舒喬	MAK Shu Kiu Silver
魏貝兒	NGAI Pui yee
石蕊彤	SHI Ruitong
謝予堯	TSE Yu Yiu
黃語曦	WONG Yu Hei Alvina
胡卓瑤	WU Cheuk Yiu
葉紫嫣	YE Zi Yan
余悅沂	YU Yuet Yi

(排名不分先後)

*本會已於7月2日發送電郵通知以上參加者出席甄選，而有關進入香港體育學院之詳情，將稍後於電郵通知，如於7月4日前仍未收到電郵，請與本會職員麥小姐聯絡 2504 8233。

*The Association has sent a confirmation email to the above participants on 2 July.

The details about entering the Hong Kong Sports Institute will be provided via email later

If the participants have not received the email by 4 July, please feel free to contact Ms MAK at 2504 8233.

*請帶同「香港特別行政區護照」或「香港身份證」報到，以核實身份。

* Please bring along the HKSAR Passport or HKID Card for registration.

*活動實際結束時間有機會根據當日情況而調節，本會保留最終決定權。

* The ending time of the event may be adjusted due to the schedule. In case of disputes, the Association reserves the rights of final decision.